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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Egyre nagyobb az igény az iskolapszichológusokra, mégsincs elég forrás a létszámu k
bővítésére?”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk.

Tisztelt Miniszter Úr !

Napjainkban az iskolás gyerekek körében egyre nagyobb igény mutatkozik a z

iskolapszichológusokkal történ ő kapcsolatfelvételre . Egy olyan külső személyrő l beszélünk ,

akinek a gyermekek sokkal nagyobb őszinteséggel nyílnak meg, tárják fel neki problémáikat .

E problémák feltárása és megoldása kulcsfontosságú lehet a kés őbbi társadalmi

beilleszkedéshez, elfogadáshoz és megfelel ő szocializálódáshoz . Óriási hátrányt jelent, hogy

Magyarországon egy iskolában csak akkor lehet önállóan iskolapszichológus, ha 500 fő feletti

a tanulólétszám, de így is csak félállásban, mert az iskolának f őállású pszichológusa csak

1000 fős létszám felett lehet . Ezt a határt viszont kevés iskola éri el . Így többségükne k

ingázniuk az iskolák, gyakran települések között . Véleményünk szerint az egyre növekv ő

igény miatt hosszú távon elengedhetetlen, hogy 500 fő től főállásban legyenek foglalkoztatva

az iskolapszichológusok, amivel újabb helyek nyílnának meg, akár a friss diplomá s

szakirányú végzettséggel rendelkez ők előtt.



Tisztelt Miniszter Úr! Várható-e, hogy a Kormány 500 f őre csökkenti azt a határt,

amelynél az iskolák teljes állásban tudnának foglalkoztatni iskolapszichológust ?

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . június 8.

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik

Dúró Dóra
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